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           Milé studentky, milí studenti, 

mé jméno je Eva Bedáňová a jsem studentkou 3. ročníku Softwarového 

inženýrství (SWI). Zároveň studuji 2.ročník oboru Inteligentní systémy 

s roboty (ISR) kombinovanou formou. Ve studiu na FAI bych ráda v 

budoucnu pokračovala a díky členství v senátu se i více zapojila do dění 

na fakultě. Jako zástupce studentů jsem připravena prezentovat názory 

a připomínky studentů. S kandidaturou do AS FAI je spojena jistá 

zodpovědnost a příslib zlepšení fungování chodu fakulty v různých 

směrech.  

Jeden člověk pravděpodobně nemůže ovlivnit vše, a tak bych se ráda 

zaměřila především na to, kde pomoci mohu a s čím mám již zkušenosti. 

Velké procento studentů končí své studium již během prvního roku 

studia, a tak jsem s kolegy na začátku tohoto akademického roku 

zorganizovala doučovací kurzy, kde podporujeme studenty a snažíme 

se jim aktivně pomáhat tam, kde je potřeba. Mimo jiné i kvůli přechodu 

na distanční výuku. Tyto kurzy se zaměřují na komunikaci se studenty 

primárně prvních ročníků, nicméně kontaktovat nás mohou všichni 

studenti. Pokračování a zlepšení těchto doučovacích kurzů je jedním z 

cílů, které si dávám. Stejně tak bych se ráda zapojila do fungování a 

koordinace support center na fakultě (matematické, programátorské). 

Dále působím na pozici koordinátorky krizového call centra UTB a díky 

tomu mám více zkušeností s organizováním a samotným 

koordinováním projektů.  

Věřím, že je zde ještě spousta prostoru pro zlepšení, kterému bych 

chtěla v následujících letech věnovat pozornost. Ráda bych se stala 

součástí akademického senátu, abych mohla dále a efektivněji přispívat 

ke zlepšování naší fakulty. 

Děkuji za Vaši podporu.  
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